
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Vlčkovce
(ďalej len Rada školy)

Dátum: 03. 10. 2023

Miesto: budova základnej školy

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny

Program:   
                
1.   Privítanie pani riaditeľky Mgr. Marty Šiškovej, MBA
          
2.  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ 
     vo Vlčkovciach v školskom roku 2022/2023
          
3.  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach MŠ 
     vo Vlčkovciach v školskom roku 2022/2023

4.   Informácie o počte prijatých deti do ZŠ v školskom roku 2023/2024
 
5.   Informácie o počte prijatých deti do MŠ v školskom roku 2023/2024

6.  Informácie o počte  zamestnancov v  ZŠ s MŠ v školskom roku 2023/2024

7.   Diskusia 

8.   Záver

Na úvod predseda RŠ Bc. Eva Koštialová privítala pána starostu, pani riaditeľku a všetkých členov
RŠ.  Skonštatovala,  že  v počte  9  členov,  je  RŠ  uznášania  schopná.  Oboznámila  prítomných
s programom.
Priestor na informácie dostal pán starosta Ing. Ivan Dobrovocký

-informoval o novej materskej škole a o jej kapacitnom využití
-o ochrane osobných údajov
-dodržiavaní GDPR všetkých členov rady školy a tiež aj zamestnancov.

K bodu č. 1
Predseda  RŠ Bc.  Eva Koštialová  privítala  pani  riaditeľku  Mgr.  Martu Šiškovú,  MBA ako novo
zvolenú pani riaditeľku na ďalšie funkčné obdobie.

Rada školy zobrala na vedomie uvedené informácie.

K bodu č. 2

Mgr. Marta Šišková, MBA riaditeľka ZŠ s MŠ Vlčkovce, oboznámila prítomných s nasledovnými
materiálmi:   



   - Správa  o výchovno-vzdelávacej  činnosti,  jej  výsledkoch  a podmienkach  ZŠ vo Vlčkovciach
v školskom roku 2022/2023.

Rada školy zobrala na vedomie uvedené informácie.

 K bodu č. 3
Mgr. Marta Šišková, MBA riaditeľka ZŠ s MŠ Vlčkovce, oboznámila prítomných s nasledovnými
materiálmi:   

-   Správa  o výchovno-vzdelávacej  činnosti,  jej  výsledkoch  a podmienkach  MŠ  vo  Vlčkovciach
v školskom roku 2022/2023.

Rada školy zobrala na vedomie uvedené informácie.

K bodu č. 4
Mgr. Marta Šišková, MBA riaditeľka ZŠ s MŠ Vlčkovce, oboznámila prítomných s nasledovnými
materiálmi:   

-  Informácie o počte prijatých deti do ZŠ v školskom roku 2023/2024

Do prvého ročníka ZŠ bolo prijatých 24 detí. Druhý ročník navštevuje 21detí, tretí ročník navštevuje
15 detí a štvrtý ročník navštevuje 8 detí.

Rada školy zobrala na vedomie uvedené informácie.

K bodu č. 5
Mgr. Marta Šišková, MBA riaditeľka ZŠ s MŠ Vlčkovce, oboznámila prítomných s nasledovnými
materiálmi:   
- Informácie o počte prijatých deti do MŠ v školskom roku 2023/2024

V školskom roku 2023/2024 bolo prijatých 16 detí ,  strednú triedu navštevuje 18 detí a veľkú triedu
navštevuje 16 detí.

Rada školy zobrala na vedomie uvedené informácie.

K bodu č. 6

Mgr. Marta Šišková, MBA riaditeľka ZŠ s MŠ Vlčkovce, oboznámila prítomných s nasledovnými
materiálmi:   

- Informácie o počte  zamestnancov v  ZŠ s MŠ v školskom roku 2023/2024

 Počet zamestnancov v školskom roku 2023/2024 je 27.

Rada školy zobrala na vedomie uvedené informácie.



K bodu č. 7
Diskusia  prebiehala priebežne k jednotlivým bodom záznamu. 

-  pani  riaditeľka   Mgr.  Marta  Šišková,  MBA  oboznámila  prítomných  o upravenom  školskom
a organizačnom poriadku pre ZŠ s MŠ
-  pani  riaditeľka  Mgr.  Marta  Šišková,  oboznámila  prítomných  o vzdelávacích  poukazoch
o záujmových útvaroch
-  pani  riaditeľka  Mgr.  Marta  Šišková,  oboznámila  prítomných  o použití  2% z daní  rozdelených
spravodlivo pre ZŠ a MŠ
-  pani  riaditeľka  Mgr.  Marta  Šišková,  oboznámila  prítomných  o novom  vzdelávacom  programe
s názvom „ŽIVOT“
- pani Mgr. Martina Vášáková, oboznámila  prítomných o zmene výchovného programu pre ŠKD
podľa nového kurikulu pod názvom „Nechajme deti rásť“
- pani Ing. Katarína Pribilová PhD sa informovala o prevádzke MŠ a ZŠ počas letných prázdnin
-  pani  Veronika  Polakovičová  informovala  o digitalizácií  šk.  jedálne  a spôsobu  platieb
a odhlasovania sa zo stravy
- pani Veronika Polakovičová informovala o počte stravníkov školy a tiež cudzích stravníkov

K bodu č. 8

Bc. Eva Koštialová ukončila zasadnutie a poďakovala sa členom RŠ
za účasť.

Všetky dokumenty sú nahliadnutiu na webovej stránke ZŠ s MŠ Vlčkovce.

Vo Vlčkovciach dňa 6.10.2023      Zapísala:  Bc. Eva  Koštialová

    Overila: Mgr. Martina Vašáková

     



     Doručuje sa:
1. Členovia Rady školy
2. ZŠ s MŠ Vlčkovce
3. Obecný úrad Vlčkovce
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